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2 A P I 8 N I K

sastavljen 6. travnja 1978. g. aa Gođižnjoj

"Zagrebi sa

dnevnim REDOM
1. Otvorenje skupštine, izbor predsjedništva, verifikacione i 

izborne komisije.
Izvještaj o radu i plan programa za 1978.g.

3. financijski izvještaj (završni račun 1977. g.)
4« Izvještaj nadzornog organa.
5. Pripreme za proslavu 50. god. KKZ
6* ^^ijadlog izborne komisije

7. Izbor novog “pravnog odbora, predsjednika i tajnika.

Branko Bubenik je uvodnim pozdravom gostima /i
, . . pozaravom gostima, drugarici Anki Špil Tali

predsjednici Narodne tehnike Z^raha P 3 *
. . „ Zagreba, drugu Stjepanu Briškom,
tajniku Narodne tehnike, drue-u ,_ ’ gU Caka^> Potpredsjedniku Narodne
ehnike, te svim prisutnim članovima Klnh« +

skunšti™ + . -Lanovima Kluba, otvorio Godišnju
k a zatim nri Atnm'1 a 4 v.P Stupilo izboru radnih tijela Skupštine.



1, U radno predsjedništvo izabrani su: 
Ivica Hripko - predsjednik
Tatjana Ivančić - član
Željko Haberštok - član

članovi Izborne komisije su:

Zdenko Mihaljević
Željko Radivoj
Zlatko Heidler

Nakon izbora radnih tijela Skupštine drugarica Špiljak 
podijelila je diplome i značke zaslužnim članovima KKZ, 
koje su im dodijeljene povodom 3O-te godišnjice Narodne 
tehnike Jugoslavije.To su slijedeći Slanovi:

Đorđe Janjatović
Suro Cmobrnja
Jovo Rajković
Milan Šamec

Zlatko Heidler
Krunoslav Heidler
Vlado Škarica
Miro Mikuljan
Tomislav Gotovac
Željko Haberštok
Vlado Hoholač

Marijan Kodak 
Željko Radivoj
Tatjana Ivančić
Mihovil Pansini

Krešimir Lessel



Branko Bubenik

Ivica Hripko
Drago Dopler
Vladimir Petek

2, Slijedio je izvještaj predsjednika Branka Bubenika o radu 
KKZ u protekloj godini i o planu rada u ovoj godini.
Prilog br.l. Nakon izvještaja razvila se diskusija koju je 
započeo Zlatko Heidler.
On zahvaljuje Klubu na sjećanju, jer, kako sam kaže ”nije 
dolazip ovamo već lo g.” U Klubu se mnogo toga promijenilo, 
uređene su prostorije, nabavljena nova tehnika, ali smatra 
da se previše govori o tehnici, a premalo o filmovima, 

amaterskom duhu i entuzijazma koji je bio prije dvadesetak 
godina, kada je on postao član ovoga Kluba.
Hripko je dodao da ima nečega u tome, ali da postoji razlika 
u društvu onda i sada, jer su danas razvijena sredstva 
masovnih komunikacija, dok "Onda smo mi imali puno više 
entuzijazma, a nismo ga imali gdje ispucati”.

Danas je svaki amater u stanju kupiti kameru i raditi sam, 
a onda ta mogućnost nije postojala, nego se radilo isključivo 
u grupi.
Bubenik je nato upozorio na važnost tehničkog savršenstva u 
svijetu, što potkrepljuje položajem jugoslavenskih filmiva 
na UNIĆI.Filmove s izvrsnim idejama, ali tehnički slabe 
kvalitete, publika je jednostavno izviždala.Po tehničkoj 
kvaliteti filma smo među zadnjim zemljama u Evropi.
Hripko* Između starih i novih članova postoji slab kontakt, 



i on moli starije članove da dođu češće u Klub»porazgovaraju sa 
mlađim članovima, daju im savjete„Zatim je predložio da bi i netko 
od njih mogao predavati, jer zasada se izmjenjuju u tečajevima on 

i Bubenik.
Podpredsjednik Narodne tehnike drug čakara je iznenađen diskusijom 
jer on prati rad KgZ niz godina, i u doba krize koja je trajala 
oko 6 g. Postavlja pitanje starijim članovima o kontinuitetu rada 
u Klubu, te ih pita gdje su onda bili. Zatim je dodao kako je 
referatom jako puno rečeno, te da je Klub na ispravnom putu u 
težnji za stvaranjem materijalne i kadrovske osnove, a to je 
garaneija da će se Klub i dalje razvijati.
Izvještaj o radu i plan programa za 1978. g. prihvaćen je 

jednoglasno.
Heidler je u ime kino kluba Velika Gorica pozvao kino klub Zagreb 
na gostovanje sa svojim filmovima, što je KKZ prihvatio sa 
zadovoljstvom.

3. Financijski izvještaj (Prilog br. 2 ) je jednoglasno prihvaćen.

4. Izvještaj nadzornog organa (Prilog br. 3) je da klub ima 
urednu dokumentaciju i da su sva sredstva trošena u skladu sa 
odlukama Upravnog odbora.Izvještaj je jednoglasno prihvaćen.

5. Pošto se ove godine održava proslava 5ogodišnjice KKZ i sve 
manifestacije će proteći u tom znaku

— Održati će se retrospektive filmova najznačajnih 
autora.

_ Nastavlja se prijateljska suradnja s ostalim kino 

klubovima u Jugoslaviji.
— Uskoro će biti iskopirani Pansinijevi filmovi.



Klupska filmoteka je sređena, zahvaljujući Anđelku Hundiću 
i moći ćemo kopirati najvrednija djela, koja smo dosada 
malo prikazivali, čekajući tu priliku, a bojeći se da ih 
ne uništimo.
Oko 2o.studenog održala bi se jednotjedna manifestacija 
u Radničkom sveučilištu ”Moša Pijade" uz prigodnu izložbu 
i retrospektivu filmova (ali samo uz uvjet da dobijemo 
potrebna sredstva).

6. Ivica Hripko predložio je novi Upravni odbor, predsjednika i 

tajnika.

7« Kao članovi Upravnog odbora predloženi sut

1 .DARK0 OKOVIĆ

2 .BISERKA LABAŠ (MAJA KOBOL)
3 »IVO GUDLEK
4 .VJEKOSLAV CVETKO
5»ZDENK0 MIHALJEVIĆ
$©MIHAJLO STANOJKOVIĆ
7oVLADO ŠKARICA

8 .BRANKO BUBENIK
19 .DAMIR PAVUNA
10 .TATJANA IVANČIĆ
11 .JOSIP VIŠOŠEVIĆ
12 .ANĐELKO HUNDIĆ
13 .SILVIJA WERNER
14.I VICA DRNIĆ
15»VLADIMIR PETEK
1 6.IVICA HRIPKO
17»MARIJAN KODAK
18 .ŠAŠA MERŠINJAK



Kandidati za predsjednika:
1. BRANKO BUBENIK
2O ZDENKO MIHALJEVIĆ
3O IVICA HRIPKO

Za tajnika je predložena Biserka Labaš.

Svi predloženi članoviU Upravnog odbora, tajnik i Branko Bubenik 
kao predsjednik jednoglasno su izabrani*

Skupština, kojoj je prisustvovalo 60 članova, završila je u 22 h.

Zapisničar
Biserka Labaš

PREDSJEDNIK
Branko Bubenik



^ULOG T>t. V

Izvještaj Nadzornog odbora Kino kluba ”Zagreb”-Zagreb 
na dai 6.4.1978. - Godišnja skupština

Pregledom dokumentacije za 1977.g« ustanovljeno je da 
za sve izdatke postoju uredno likvidirana dokumentacija, 
te da su sredstva namjenski trošena u skladu s Odlukama 
Upravnog odbora.

U toku 1977.g. Klub je ostvario ukupna prihod od 218.000 
dinara. Materijalni troškovi iznoslili su 87.730 dinara, 
a nabavljeno je i novih osnovnih sredstava ( magneboi on, 
kamera, projektor) u iznosu od 47.891 dinar.

Na dan 31.12.1977.g. ostala su neutrošena sredstva u iznosu 
od 83.213 dinara koja se prenose za poslovanje Kluba u 
1978.g.

Predsjednik Nadzornog odbora:



Izvještaj iiađzoraog odbora Kino kluba "Zagreb"-Zagreb 
na daa 6.4.1978. - Godišnja skupština

P egledom dokumentacije za 1977.g. ustanovljeno je da 
za sve izdatke postoji uredno likvidirana dokumentacija, 
te da su sredstva namjenski trošena u skladu s Odlukama 
Upravnog odbora.

U toku 1977.g. Klub je ostvario ukupna prihod od 218.000 

dinara. Materijalni troškovi iznosiili su 87.730 dinara, 
a nabavljeno je i novih osnovnih sredstava ( magnetofon, 

kamera, projektor) u iznosu od 47.891 dinar.

Na dan 31.12.1977.g. ostala su neutrošena sredstva u iznosu 
od 83.213 dinara koja se prenose za poslovanje Kluba u

1978.g.

Predsjednik Nadzornog odbora:

Hoholac Vladimir



KINO KLUB "ZAGREB"
Trg žrtava fašizma 14

članovima kluba

Pozivamo V^s na Godišnju skupštinu Kino kluba "Zagreb", 
koja će se održati u klupskim prostorijama u četvrtak, 
30o ožujka 1978ogo u 19 sati«,

DNEVNI RED:
1. Otvaranje Skupštine, izbor predsjedništva, verifikacione 
i i izborne komisije»
2. Izvještaj o radu i plan programa za 1978<,go
5. Pinancijski izvještaj (završni račun 1977„g.)
4o Izvještaj nadzornog organa
5. Pripreme za proslavu 50o god« KKZ
6» Prijedlog izborne komisije
7« Izbor novog Upravnog odbora, predsjednika i 

tajnika
80 Razno
Želja nam je da se na ovom skupu sretnu sve generacije 
kinoamatera KKZ, dogovore o proslavi našeg velikog 
jubileja, te se ponovo aktiviraju u klubu.

U Zagrebu, 14- ožujka 1978« Za UO Kino kluba "Zagreb'
Predsjednik:

Branko Bubenik v.r.



KINO KLUB "ZAGREB"
Trg žrtava fašizma 14

Pozivamo V^s na Godišnju skupštinu Kino kluba "Zagreb", 
koja će se održati u klupskim prostorijama u četvrtak, 

e-žu-^-ka 1978 = go u 19 sati =

DNEVNI RED:
1. Otvaranje Skupštine, izbor predsjedništva, verifikacione 
i i izborne komisije»
2= Izvještaj o radu i plan programa za 1978«go
Jo Pinancijski izvještaj (završni račun 1977»g«)
4. Izvještaj nadzornog organa
5» Pripreme za proslavu 50„ god o KKZ
6o Prijedlog izborne komisije
7„ Izbor novog Upravnog odbora, predsjednika i 

tajnika
8« Razno
Želja nam je da se na ovom skupu sretnu sve generacije 
kinoamatera KKZ, dogovore o proslavi našeg velikog 
jubileja, te se ponovo aktiviraju u klubu»

U Zagrebu, 14« ožujka 1978« Za UO Kino kluba "Zagreb"
Predsj ednik:

Branko Bubenik v»r.


